
Styremøte Randsfjord fuglehundklubb 26.09.2023 

Kongens gate 10, kl. 19.00 – 21.30 

Til stede: Joakim Skålbones, Ina Christin Aaserud, Nils Flakstad og Anne Cathrine Frøstrup 

Forfall: Leif Håkon og Trond 

Referent: Anne Cathrine Frøstrup 

 

1. Referat fra siste styre/arbeidsmøte endelig godkjent.  

 

 

2. Dagsorden godkjent, man valgte å prioritere det som man anså som viktigst. Resten utstår 

til neste møte. 

 

 

3.  Hvordan skal styret fungere, informasjon, økonomi og kommende arrangementer. 

Dette var 1. pkt. på notatet som Nils hadde satt opp til dagsorden. Nils innledet. Det er behov for 

klarhet gjennom dokumenterte prosesser, og klarere rolle og ansvarsfordeling i styret.  Styrereferater 

er viktig. Det er behov for årsplan. 

Joakim tar ansvaret, og ila uka.  

Innspill til Joakim til saker til møtene innen 1 uke før møtet. Joakim sender ut agenda minst 3 dager 

før møtet, dvs ila fredag om møtene blir på tirsdagene. 

Referat skal skrives fra alle styremøter.  

Det er behov for et system for lagring av dokumenter. Vi sjekker ut hva slags løsninger andre 

fuglehund klubber har. 

Ina Christin og Anne Cathrine sjekker litt rundt omkring.   

Vi ber om at e-poster kommer til post@randsfjord-fkf.com. Ved direktehenvendelser til styret må vi 

sørge for å sende til post@randsfjord-fkf.com. Styret kommuniserer via epost inntil videre. Chat / 

Messenger / SMS til mindre ting.  

Innmeldinger i klubben: Vi oppdaterer websidene slik at de som ønsker å melde seg inn, blir henvist 

til direkte lenke til NKK.  Det bør gis noe tilleggsinformasjon i denne forbindelse, og de bør inviteres 

til å bli med i Facebook - gruppa. Det bør skrives noe tilbake til de som blir nye medlemmer, men da 

må de oppgi sin epostadresse. De kan spørres om de vil være med på en åpen medlemsgruppe, dette 

for å kunne etablere nettverk oa. 

Årsplan aktiviteter må påbegynnes på neste styremøtet hvor frister kommer frem.  NKKS 

utstillingshefte sier noe om dette.  Søker om utstilling, må få godkjenning av alle raseklubber, men 

trengs også FKF samtykke.  Det tas en arbeidsøkt om dette på neste styremøte, med litt 

brainstorming. 
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4.  Økonomi Dette er pkt. 3. på dagsorden 

Styret skal i sin helhet involveres i alle beslutninger som innebærer økonomiske forpliktelser mer enn 

kr 5 000. Videre alle beslutninger som krever involvering av flere i en dugnadsinnsats, eller som har 

strategisk betydning for klubben.  Det kan også være annet, dette må vurderes løpende.  

Styreleder kan gi fullmakt til inntil kr 5 000.  Nestleder eller kasserer kan gi fullmakt til styreleder for 

samme sum. 

I en krevende økonomisk situasjon må man være ekstra påholden med utgifter. 

Styreforsikring må på plass.  

Det er laget refusjonsskjema.  Justerte skjema sendes på ny til alle i styret. Utgangspunktet er at uten 

kvittering må ting betales selv. Dette er strengt, uten bilag, ingen penger.  Dersom man vurderer 

avvik, skal styret godkjenne det ved at to av styremedlemmer utenom Ina underskriver på godkjent.  

Generell instruktørlønn, det ble orientert om prinsippene for dette 

Foredragsholdere - pris må avtales særskilt med de aktuelle.  

Faktura for husleie frem til vi flytte fra Kongens gate er innkommet, og vil bli betalt.  

Det er ikke lenger noen avtale med Uniq om fôr. Joakim selger fôr privat.  

 

5. Kommende arrangementer 

Høstmøtet: Alt OK 

Nils leder møtet. 

Loddsalg og premier ble gjennomgått. 

 

Jubileumsutstillingen: 

FKF er negativ til å godkjenne utstillingen neste år fordi den er i en helg og ikke Kr Himmelfartsdag.  

Vi er i dialog om dette. Viktig for oss. 

Trond som har ansvaret for opplegget rundt jubileet for det  som ikke gjelder selve utstillingen.  

 

Følgende punkter til dagsorden er ikke behandlet og utsettes til neste møte: 

Pkt. 2 - Informasjon 

Pkt. 4 – Lagerlokaler 

Pkt. 5 – Dressur og treningsområder 

Pkt. 6 – Avsluttede arrangement, med unntak noe om Halne 

Pkt. 7 - Kommende arrangementer: Høstmøtet ble diskutert, vi har behandlet litt om grunnkurset, og 

noe om jubileumsutstillingen er omtalt 


